



ရခိုင်ပြည်လုံးဆိုင်ရာ ကျောင်းသားနှင့် လူငယ်များကွန်ဂရက် ALL ARAKAN STUDENTS' AND YOUTHS' CONGRESS

P.O. Box - 178, Tak - 63110, Mae Sod, Thailand. E-mail: aasyc.hq@gmail.com

ဆရာတော်ဦးဥတ္တမ ပျံလွန်တော်မူခြင်း (၆၆)နှစ်မြောက် အထိမ်းအမှတ် နှစ်ပတ်လည်နေ့ သဘောထား ထုတ်ပြန် ကြေငြာချက်

ရက်စွဲ - (၂၀၀၅)ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ(၉)ရက်
စာအမှတ် - AASYC/ HQ/ ထုတ်ပြန်/ ၀၀၅/ ၀၅

ယနေ့သည် အာရှနေဝန်းကြီး(သို့)အာဂပုဂ္ဂိုလ်ထူး ကျေးဇူးတော်ရှင် ဆရာတော်ဦးဥတ္တမ၏ (၆၆)နှစ်မြောက် ပျံလွန် တော်မူခြင်း အောက်မေ့ဖွယ် အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် တစ်နိုင်ငံလုံး သိမှတ် ဂုဏ်ပြု အမှတ်တရနေ့ပင်ဖြစ်သည်။

ဆရာတော်၏ ရဲရဲတော်သတ္တိကား ကိုလိုနီအမှောင်တိုက်ကြီးထဲမှ တမူတထူး တသီးတခြား အာဂပုဂ္ဂိုလ်မြတ် အာဇာနည်များရဲ့ ရှေ့ဆောင်ဦး ရွက် အာဇာနည်အသွေးအသားတွေရဲ့ အဓိကရ ကမ္ဘာကြီးမှတ်တိုင်ကြီးဆိုတာ ငြင်းမရတဲ့ မြန်မာ့တော်လှန်ရေး မျက်နှာစာကြီး တစ်ပါးဆို တာလည်း သမိုင်းကိုမဖျောက်ဖျက်သူ၊ အမျိုးစွဲဝါဒမကြီးသူ၊ မဟာဝါဒ မထူထောင်သူတွေရဲ့ တံခွန်တစ်လက်ဆိုတာ သိမှတ်ဂုဏ်ပြုကြ ရမှာဖြစ်ပါတယ်။

ယင်းသို့ နေဝန်းကြီးတမျှ ခမ်းနားကြီးကျယ်သော ဆရာတော်၏ ဂုဏ်ရောင်အဆင်း ပျောက်ကွယ်မှေးမှိန်အောင် မဟာဝါဒကြီး အမျိုးစွဲလူ တစ်စုက သမိုင်းကို မှုန်ဝါးအောင်ကြိုးစား ကမ္ဘာကြီးကို အမှိုက်ပုံထဲစွန့်ပစ်ဖယ်ရှားဖို့ ကြိုးစားသူတွေဟာ အရေးချနိုင်ရေး သမားတဖြစ်လဲ မသလ၊ နဝတ၊ နအဖ တစ်ဖြစ်လဲ အာဏာရှင်တွေရဲ့ လက်ချက်ဆိုတာ အခု လက်ရှိပြည်သူတွေရဲ့ခေတ်ကို တောင်းဆိုနေတဲ့ အဖိနှိပ်ခံသူတွေရဲ့ မျက်ဝန်းထဲမှာ ထင်ထင်ရှားရှား အသက်တော်ရှည် ဝါတော်ကြီးနေတုန်းပါ။ သူတို့ရဲ့ မျက်ဝန်းအိမ်ထဲမှာ ဆရာတော်ဟာ ကိုလိုနီတွေကို အံတုနေတုန်း၊ ဒိုင်အာခီ အုပ်ချုပ်ရေးတွေကို ဆန့်ကျင်ဟောပြောနေတုန်း (၉၁)ဌာန အုပ်ချုပ်ရေး လက်ဝေခံတွေကို (၁၉၃၇)ခု၊ ဧပြီလ(၁)ရက် နေ့က စပြီး ဟန်ပြနိုင်ရေး အချုပ်အခြာအာဏာကို ဟစ်တိုင်တွေပေါ်က ဆန့်ကျင်ကန့်ကွက်နေတဲ့ ဆရာတော်ရဲ့ နိုင်ငံရေးပြင်းပြမှုတွေဟာ မြန်မာပြည်သူတွေရဲ့ နှလုံးအိမ်ထဲမှာ သက်ရှိထင်ရှား ရှိနေတုန်း ကြားနေရတုန်း ဖိဆန်နေတုန်းပါ။

ယင်းတို့ကြောင့် ကျနော်တို့ ရခိုင်ပြည်လုံးဆိုင်ရာကျောင်းသားနှင့်လူငယ်များကွန်ဂရက်မှ ဆရာတော်၏ သမိုင်းအဖြစ် မှန်ကို ထောက်ခံအားပြု လျှက် အနာဂါတ်အတွက်လည်း မီးရှူးတန်ဆောင်အဖြစ် အဓိဌာန်ပြုပါသည်။

ယခုလက်ရှိ နအဖအစစ်အစိုးရ၏ လွှတ်တော်ခေါ်ယူ ဆွေးနွေးမှုများသည် (၁၉၃၇)ခု၊ ဧပြီလ(၁)ရက်နေ့မှ (၉၁)ဌာန အချုပ်အခြာကို ပုံတူကူးချ လှေနှံခါးထစ်မှုသည်ကား ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံဆိုသော ပြည်ထောင်များစု နိုင်ငံတစ်ခုကို ကမ္ဘာနှင့်ယှဉ်ပြီး ဆန့်ကျင်ဖက် အယူအဆ သစ်တစ်ခု သန္ဓေယူနေသည်။ ထို့ကြောင့် ပြည်သူတစ်လုံးအနေဖြင့် ဆရာတော်ကျင့်သုံးခဲ့သော မတရားသော အမိန့်အာဏာများကို ဖိဆန်ခြင်း ထုံးကို နှလုံးမူကာ ဒီမိုကရေစီအရေးနှင့် အဖိနှိပ်ခံပြည်သူတစ်လုံးလွတ်မြောက်ရေးတို့အတွက် တိုက်ပွဲဝင်ကြပါရန် ကျနော်တို့ ရခိုင်ပြည်လုံး ဆိုင်ရာကျောင်းသားနှင့်လူငယ်များကွန်ဂရက်မှ တိုက်တွန်းလိုက်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ကျနော်တို့ ရခိုင်ပြည်လုံးဆိုင်ရာကျောင်းသားနှင့်လူငယ်များကွန်ဂရက်အနေဖြင့် ဆရာတော်ဦးဥတ္တမ၏ ခိုင်မာသော နိုင်ငံရေး လှုပ်ရှားမှုသမိုင်းကို အခြေပြုလျက် နအဖအစစ်အစိုးရကို မျှတသော နိုင်ငံရေးလမ်းကြောင်းပေါ်မှ အောက်ပါ အတိုင်း တောင်းဆိုမှုကို ပြုလိုက်သည်။

- (၁) ဆရာတော်ဦးဥတ္တမ ပျံလွန်တော်မူသော စက်တင်ဘာလ(၉)ရက်နေ့ကို တနိုင်ငံလုံး ရုံးပိတ်ရက်အဖြစ် သတ်မှတ် ပေးရန်။

(၂) ဆရာတော်ဦးဥတ္တမ၏ နိုင်ငံရေးလှုပ်ရှားမှုသမိုင်းကို ပြန်လည်ဖော်ထုတ်ပေးရန်။

(၃) မြန်မာနိုင်ငံရှိသံဃာတော်များ၏ နိုင်ငံရေးလှုပ်ရှားမှုများနှင့်တောင်းဆိုမှုများအပေါ်တွင် နအဖစစ်အစိုးရမှ အသိအမှတ်ပြုရန်တို့ကို တောင်းဆိုလိုက်သည်။

ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်ကော်မီတီ
ရခိုင်ပြည်လုံးဆိုင်ရာကျောင်းသားနှင့်လူငယ်များကွန်ဂရက်(ရကလက)
ဗဟိုဌာနချုပ်